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17. Kokouksen päättäminen 10

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 09.37.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:
Vilhelmiina Kivioja Puheenjohtaja
Marilla Timonen Sihteeri
Rosa Myllysilta
Åsa Pihlström
Tuomas Mass Paikalla kohdat 1-12
Jesse Sironen Paikalla kohdat 1-12
Fanni Silvén
Veera Känsälä
Marimilla Hietava
Emilia Hautamäki
Reetta Sihto
Säde Lappalainen Paikalla kohdat 7-17
Lilja Paakkanen Paikalla kohdat 8-17
Verna Vihervuori Paikalla kohdat 11-17

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.



4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään pöytäkirja seuraavin muutoksin:
Lisätään kohta 7.3. Sihteerin tulostussaldoon budjetointi
12.5 Päättäreihin budjetointi

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Esityksen mukaan.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:
12.4. Tavattiin Esko Niemisen kanssa Prologos-yhteistyöstä
12.4. Järjestettiin häirintäohjeistuskoulutus, ja paikalla oli porukkaa hyvin.
13.4. Järjestettiin Pre-colours -sitsit Indecsin ja Mentorin kanssa. Reettoreita oli
sitsaamassa noin 28, yhteensä osallistujia noin 120.
16.4. Tuutorit ompelivat haalarimerkkejä ja suunnittelivat tulevaa fuksisyksyä.

Päätös: Esityksen mukaan.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 10 992,99€
Käteiskassassa nyt: 949,45€



7.1. Kahvin ostaminen Retokotiin
Esitys: Retokodissa on hengailtu aiempaa enemmän ja myös kahvia on kulunut enemmän
kuin aiemmin. Tällä hetkellä kahvi ostetaan pääsääntöisesti kokouskuluista, jolloin se
kuluttaa kyseistä budjettia, vaikka siitä ison osan vievä kahvi on käytössä monessa
muussakin tilanteessa. Pohditaan, miten kahvin ostamisen kanssa toimitaan jatkossa.

Keskustelu: Talousarviossa ollaan mainittu, että budjetin Muut kulut-kohdassa on
mainittu, että sitä voidaan käyttää myös aj-tilan kahviin.

Päätös: Jatkossa voidaan ostaa kahvia myös muiden kulujen budjetista.

7.2. Kaiuttimeen budjetointi
Esitys: Reettoreille voitaisiin ostaa oma kaiutin, joka olisi mukava niin Retokodissa
kuin tapahtumissakin. Esitetään budjetoitavaksi 30e

Keskustelu: Aluksi suunniteltiin olemassa oleviin kaiuttimiin yhdistävää laitetta, joka
olisi ollut 30 euroa. Kuitenkin oikea kaiutin olisi hyödyllinen myös aj-tilan ulkopuolella
esimerkiksi fuksisyksyn tapahtumissa. Käyttötarkoituksiin sopiva kaiutin maksaisi noin
300 euroa. Pohditaan, mistä budjetista kaiutin ostettaisiin. Vapaa-ajan kulut olisi sopivin
kohta. JBL:n Boombox 2 on suunniteltu malli.

Päätös: Budjetoidaan 300 euroa kaiuttimen ostamiseen.

7.3. Sihteerin tulostussaldoon budjetointi

Esitys: Sihteerin tulostussaldo on vähissä. Ehdotetaan budjetoitavaksi 10 euroa
tulostussaldoon.

Keskustelu: Pöytäkirjat täytyy tulostaa.

Päätös: Budjetoidaan 10 euroa tulostussaldoon.



8. Rehti-lehti
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Lehti on lähdössä painoon tällä viikolla! Viimeiset taittopäivät tällä viikolla
ma ja ti. Taittoon on käytetty Vostokin tiloja ja ohjelmistoja. Kerätään vielä palautetta
toimittajilta, mutta fiilikset ovat hyvät. Julkaisupäivä on 4.5.

Päätös: Esityksen mukaan.

8.1. Rehtin kevätjulkaisuun budjetointi
Esitys: Budjetoidaan 250,00€ Rehtin kevätjulkaisun printtiin. Väripaino, 40s + kansi.
70kpl. Printti tilataan Keuruun Laatupaino Oy:lta. Tarkka lasku tulee toukokuun alussa.

Keskustelu: Lehti on pian matkalla painoon. Edellisenä vuotena lasku on ollut n.228
euroa, mutta sivuja on tulossa muutama lisää, sekä Postin kulut ovat saattaneet nousta.
250 euroa on mahdollisesti liian vähän, joten ehdotetaan 300 euroa tämän sijaan.

Päätös: Budjetoidaan 300 euroa Rehtin kevätjulkaisun painoon.

9. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Hyvin menee. Ollaan keskusteltu diiliä Urbanumin kanssa, jolloin Reettorit
menisivät nakkeilemaan heidän vuosijuhlille syyskuussa, ja vastavuoroisesti he tulisivat
töihin Reettoreiden vujuille.

Päätös: Esityksen mukaan.



10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Lukuvuosipalautteeseen on tällä hetkellä tullut 31 vastausta, tavoitteena olisi
vähintään 40. Palaute on auki vielä päivän. Reettorikahvit 25.4. Klo 10.30.
Häirintäohjeistuskoulutus meni hyvin! Sen materiaaleja voidaan jakaa eteenpäin heille,
jotka eivät olleet tiimeistä ja hallituksesta paikalla.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Mentorointiohjelman aktorihaku on käynnissä! Suunnataan etenkin
maisterivaiheeseen siirtyville.
Työelämäviikkoa koskien kokoustetaan torstaina, sitä varten on jo muutamia kohteita.
Tehdään töitä haalarisopimuksia varten, hommat sujuu. Etenkin työelämäviikkoa koskien
on kiinnostusta. Niin vanhoja ja uusia kohteita. Poas on ilmoittanut lähtevänsä mukaan ja
paljon keskusteluja käynnissä. Mainitaan, että voisi järjestää matalan kynnyksen
työelämäkohtaamisia, esim. Yrityksestä tulisi “afterworkeille” joku hengailemaan
opiskelijoiden kanssa.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.1. Mentorointiohjelman lopettajaisiin budjetointi
Esitys: Budjetoidaan Reettoreiden mentorointiohjelman lopettajaisten tarjottaviin 15 €.

Keskustelu: Mentoriohjelman lopettajaiset ovat 21.4. Jee.

Päätös: Budjetoidaan 15 euroa mentorointiohjelman lopettajaisiin.



11.2. Mentorointiohjelman 2022-2023 palaute
Esitys: Käydään läpi Reettoreiden mentorointiohjelman 2022-2023 palautekysely.

Keskustelu: Palautteeseen on tullut 6 vastausta, ja puolet ovat aktoreita, puolet
mentoreita. Toivotaan viestintäkanavissa esim. Linkedinin hyödyntämistä lisää, alumnien
suoraa kontaktointia ja aktorit kaipasivat mahdollisesti lisää kokemuksia somen puolella
ennen hakua. Live-tapaamiset ovat koettu parhaimmiksi, mutta hybridimuoto on
käytännön kannalta hyvä. Ohjelman kannalta esim. Ennakkotehtävät ennen voisivat olla
hyödyllisiä. Yleisesti ottaen hyvä fiilis.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Tapahtumat
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Torstaina sitsattiin, jee, sujui hyvin. Tämän viikon torstaina on kolmioetkot.
Särkän Märkä lippuja voitaisiin jakaa esimerkiksi Reettorikahveilla ja tämän lisäksi
maanantaina, jolloin Emilia ja Marimilla voivat tulla jakamaan lippuja klo 10-13.
Wappubingo on vaiheessa, mutta tapahtumassa tiistaina 25.4. Yläkuppilassa.
4.5. Reettoreiden päättärit tulossa, paikaksi pohditaan Hämpin kattosaunaa. Samana
iltana on Haalaribileet, selvitellään olisiko mahdollista saada lippukantaa. Reetta voi
leipoa.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1. Ääniaaltojen palaute
Esitys: Käydään tapahtumavastaavien johdolla läpi Ääniaaltojen palautetta

Keskustelu: Yleisesti positiivista palautetta, vastauksia 26, joista on reettoreita ja
parkulaisia tasaisesti. Kokonaisuudesta useita kiitettäviä arvosanoja. Sitseistä ja
ajankohdasta pidettiin, käytäväohjelmasta ja reittilaivasta vähemmän. Turku-Tukholmaa



myös ehdotettu. Yksittäisiä korjausehdotuksia. 73% lähtisi uudelleen ja 23% ehkä lähtisi,
1 vastaaja ei lähtisi uudelleen. Viestintä tapahtumasta sai kiitosta.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.2. Budjetointi Wappuetkoihin
Esitys: Budjetoidaan Wappuetkoihin 20 euroa tarjoiluja varten.

Keskustelu: Wappuetkot 30.4. Ilmarin kerhotilassa. Tarjoiluja ja muuta kivaa.

Päätös: Budjetoidaan 20 euroa Wappuetkojen tarjoiluihin.

12.3. Budjetointi Wappupiknikiin
Esitys: Budjetoidaan Wappupiknikiin 90 euroa tarjoiluja varten.

Keskustelu: Perinteiset skumpat ja munkit Vappupiknikille 1.5.

Päätös: Budjetoidaan 90 euroa Wappupiknikille.

12.4. Budjetointi Wappubingon palkintoihin
Esitys: Budjetoidaan 15 euroa Wappubingon palkintoihin.

Keskustelu: Wappubingon palkintoihin tarvitaan rahaa, selvitetään mahdollisia
yhteistyömahdollisuuksia palkintoihin. Lisäksi voidaan antaa Reettoreiden tuotteita,
kuten haalarimerkkejä ja pullonavaajia. 15 euroa on silti liian vähän, edellisenä vuotena
budjetti ollut 25 euroa, ja ehdotetaan sitä.

Päätös: Budjetoidaan 25 euroa Wappubingon palkintoihin.

12.5. Päättäreihin budjetointi

Esitys: Päättäreihin ollaan varaamassa Hämpin kattosauna. Lisäksi tarvitaan tarjoiluja.
Ehdotetaan budjetoitavaksi 360 euroa.



Keskustelu: Tilaan kuluu noin 300 euroa ja lisäksi tarjoiluihin noin 60 euroa mukaan
lukien syötävää ja juotavaa.

Päätös: Budjetoidaan 360 euroa Reettoreiden päättäreihin.

13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Tuutorit ovat tavanneet eilen, ja ovat suunnitelleet esimerkiksi fuksisyksyn
tapahtumien vastuiden jaosta. Lisäksi esimerkiksi fuksipassia ja poikkitieteellisiä
tapahtumia pohdittu jo alustavasti, ja useista ainejärjestöistä on ilmaistu kiinnostusta
jatkaa ja suunnitella uusia yhteistöitä. Viestinnän opiskelijoiden orientaatiotapaaminen
voitaisiin siirtää viestinnän studion sijaan Lyhtyyn.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.1 Tsemppipaketti 2023
Esitys: Keskustellaan tsemppipaketista 2023 ja sen markkinoinnista.

Keskustelu: Tsemppipakettia aletaan mainostamaan tämän viikon torstaina. Halukkaat
voivat tilata sen noin 2,5 viikon aikana. Pakettia kootaan vielä 4.5. Asti. Pohditaan
mahdollista tsemppipaketin jälkihakua ja nettisivuille lisäämistä. Nettisivuilla julkaistava
avoin tsemppipaketti herättää innostusta! Opettajille on entistä enemmän tilaa
tsemppipaketissa.

Päätös: Esityksen mukaan.

13.2 Kansainvälisten tuutoreiden valinta syksylle 2023
Esitys: Valitaan kansainväliset tuutorit syksylle 2023.

Keskustelu: Hakijoita oli 2 ja molemmat valittiin.



Päätös: KV-tuutoreiksi valittiin Ida Seluska ja Vilma Romppainen.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: 24.4. Klo 11 Reettoreiden wappuradioslotti.
Uutiskirje on lähdössä jälleen näin maanantaina, sisältää infoa vapun tapahtumista ja
mentorointiohjelman aktorihausta. Wappuhaippia!

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Tuutorivalinnan lisäksi ei muuta.

Päätös: Esityksen mukaan.

16. META
Munkinpaisto maanantaina klo 18! Marimillan kerhohuoneessa ehkä!
Reettoreiden kesäryhmä esim. Telegramiin toukokuussa, siellä voidaan sopia hengailuja
esim. Vapaamuotoiset kämppäkirppisapprot tai vesijetteilyä!
Vika kokous 3.5. Terdellä!



17. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 11.22.

Pöytäkirja hyväksytty
3.5.2023
Tampere

Vilhelmiina Kivioja Marilla Timonen
Puheenjohtaja Sihteeri


